

Bestyrelsesmøde d. 4/8-2026

1: Underskrift på forrige referat.

- Blev underskrevet af fremmødte – Erland og Allan fraværende

2: Opfølgning på diverse punkter fra sidst møde d. 11/6:

- Mobilepay: Det kræver åbenbart, at v har en telefon tilknyttet foreningen. Pt. går det hen over Diana's konti, der overfører til foreningen.
- Topkapning: Asger (Birkestien 9) har der rette uddannelse til at kunne fælde træer. Diana vil kontakte ham og forhøre, om han kunne være interesseret.
- Brandforsikring: Gitte (og Palle) har spurgt rundt i haveforeningen og udarbejdet oversigt over medlemmer med fællesforsikring og medlemmer med egen forsikring. Dette har skabt et billede af hvem der ikke har en forsikring – dog er der enkelte haver, der endnu ikke er blevet spurgt, da man ikke har mødt havelodsejerne. Det tydeliggøres overfor de manglende havelodsejere uden forsikring, at der skal forefindes en brandforsikring tilknyttet matriklen, hvis der er hus på. Gitte vil tage kontakt til Søderberg og Partners. Der er åbenbart betalt for meget ind til den fælles brandforsikring. Der skal være styr på hvem der har en have og har betalt og hvem der ikke har en have og alligevel har betalt. Der ønskes skriftlig til og afmelding vedr. brandforsikring. En brandforsikring bør/skal indeholde både brand og indbo. Ny brandforsikring skal være betalt senest 15/8.
- Havevandring: Fremover skal der sættes en deadline ved påtaler. Henrik kontakter Erik Junge (vejle kommune) for at høre om lokalplaner overruler vores egne vedtægter. Skal der f.eks. være levende hegn rundt om matriklen? Og hvad siger Kolonihaveforbundet om krav til hække. Afhængig af svar skal dele af vore vedtægter drøftes og ordlyd ændres i disse.
- Hjerteforeningen: Der er 14 tilmeldte til AED-kursus d. 7/8 og – indtil videre – 7 tilmeldte til d. 21/9. Finn åbner Fælleshuset og gør klar til første kursus. Pris og behov for egen AED drøftes med instruktørerne på førstkommande kursus. Gitte, Mogens og Finn medbringer hver en kande kaffe til arrangementet.

3: Skal der tjekkes op på udsendte påtaler fra sidste havevandring:

- Diana kontakter Peter (Mejsestien 4) snarest.

4: Opfølgning af vandmålermontering (Henrik):

- Henrik har arbejdet med opgaven på Løvsangerstien – uden held. Ledninger ind til matriklerne stikker i alle retninger og er svære at lægge ind i et samlende større rør. Han bestræber sig på at lave det så godt som muligt ud fra forholdene ved de enkelte brønde. Der er 3 brønde på Løvsangerstien (også ud for nr. 9, der skal graves ud). Matriklerne opfordres til at udskifte gamle installationer og i øvrigt at lukke for hanen, når ejerne ikke er der.

5: Næste skridt ift. vandforbrug:

- Ådalens vandforsyning erfarer, at vi bruger meget vand. Der er i gennemsnit brugt ca. 1,5 m³ pr husstand over en periode på ca. 14 dage – I perioden 20/7 – 1/8 har der været et forbrug på 172

m3. Ved næste havevandring tjekkes op på samlinger og ledninger samt kvaliteten ved standerne.

6: Fremlæggelse af regnskab ved næste GF:

- Erland fremlægger regnskabet ved kommende GF.

7: Bestyrelsens arrangementer (Mogens):

- Ved bestyrelsesarrangementer forventes det, at vi hjælper hinanden med klargøring, indhold og oprydning. Dog kan der være situationer, der hindrer et medlem i at kunne deltage.

8: Bordet rundt:

- Diana: *Der er pt. tilmeldte 14 og 7 til AED-kursus.
 - *Der er godt gang i mailboksen
 - *Fælleshuset er malet 1x. Søren vil gerne male 2x. Erland køber maling og pensler til dette
 - *Vedr. GDPR har vi ikke helt overblik over dette. Skal vi have kontakt til Forbundet for hjælp?
 - *Hvis der påtænkes nyplantning af hæk, SKAL denne sættes i skel eller indenfor. Diana udsender mail til alle.
 - *Der gemmes ingen data vedr. brandforsikring. Diana sender en mail til Marie-Louise vedr. GDPR og brandforsikring.
- Finn: -
- Henrik: -
- Gitte: *Spørger: "har vi altid været så mange i bestyrelsen?" Det har der ikke, og det ændres der pt. ikke på.
 - *Der ønskes regnskabs status ved hvert bestyrelsesmøde. Dette lægges ind i dagsordenen efter førstkomende GF.
- Mogens: *Skal der være 2 fællesarbejdsdage i år? Nej, det blev aftalt, at dette er synes
- nødvendigt.
 - *Aksels skrænt klippes af eksternt firma.
 - *Flagnedtagning d. 27/9-26 kl. 15.00. Der diskues efterfølgende op med kaffe og kage i fælleshuset.

9: Næste møde:

- Næste møde er i sammenhæng med Havevandring d. 21/9. Mogens sender dagsorden og starttid og -sted ud.

10: Evt:

- En snak om fælleshus og arrangementer – herunder budget og betaling i forb. m. spontane ikke bestyrelse-arrangerede arrangementer. Igen mobilepay. Gitte og Palle laver drejebog for arrangementer.

Ref: Finn